
 Oslo kommune 
 Bydel Østensjø 

 Bydelsadministrasjonen
 

 
 

Protokoll 7/12 

 

 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Kafé X, Oppsal samfunnshus  

Møtetid: mandag 05. november 2012 kl. 18.30     
Sekretariat: 41479455  
 
 
Møteleder: Ina Trøan Berg 

 
Tilstede: Ina Trøan Berg 

Veronica R. Sollie 
Jørgen Valø Solheim 
Sverre Starheim 
Habsa Wais (f.o.m. sak 46/12) 

 Fredrik Grimnes 
 

Forfall: Sara Hauglann 
Awal Guleid 

  
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

 

  
Møtesekretær: Anne-Sissel Slaatsveen 
 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 38 /12  Godkjenning av innkalling og sakskart................................................................... 0 
Sak 39 /12  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 0 
Sak 40 /12  Godkjenning av protokoll fra møtet 08.10.2012..................................................... 0 
Sak 41 /12  Rapportering på publikumsoppslutning/ kostnader ved bydelsdager og andre 
arrangementer i 2012.................................................................................................................. 0 
Sak 42 /12  Orientering om fritidsklubbenes tilbud, antall besøk på klubbkveldene og hvilke 
gruppetilbud som eksisterer. ...................................................................................................... 0 
Sak 43 /12  Ferieklubb 2012 - orientering.................................................................................. 1 
Sak 44 /12  Ungdommens kulturpris 2012................................................................................. 1 
Sak 45 /12  Planlegging av ungdomskonferansen i Bydel Østensjø skoleåret 2012/2013 ........ 1 
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Sak 46 /12  Høring - endring av skolenes inntaksområder ........................................................ 1 
 





Sak 38 /12  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart er godkjent. 
 

 Sak 39 /12  Informasjon fra administrasjonen 
 
 Ina Trøan Berg og Sverre Starheim informerte fra Barne- og ungdomskonferansen i Tromsø 22. og 

23. oktober. Konferansen var interessant og lærerik og de oppfordrer andre representanter i 
ungdomsrådet til å dra på neste års konferanse i Stavanger.  

 Bydelen har mottatt invitasjon til Ungdommens storting 2013. Formålet med samlingen er å gi 
ungdom mulighet til å uttale seg på nasjonalt plan om saker som angår dem. Stortinget stiller 
spørsmålet: ”Hva er viktig for deg?” Innsending av forslag skjer via et forslagsskjema UST 13 
som sendes innen 7. desember. Utvelgelse av deltakere vil foregå med bakgrunn i innsendte 
forslag. Spørsmål angående Ungdommens storting 2013 kan sendes til 
ungdommensstorting@stortinget.no. 

 Sekretær Anne-Sissel Slaatsveen gikk igjennom referat fra siste møtet i Sentralt ungdomsråd 
(SUR) og hvilke saker som skal drøftes på møtet 05.11.12. 

 

 Sak 40 /12  Godkjenning av protokoll fra møtet 08.10.2012 
 
Protokoll fra 08.10.2012 er godkjent. 

 Sak 41 /12  Rapportering på publikumsoppslutning/ kostnader ved 
bydelsdager og andre arrangement i 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak ad publikumsoppslutning ved kulturarrangmenter støttet av BU og kulturutvalget tas til 
orientering. 
 
Forslag til vedtak:  
Ungdomsrådet synes det er flott at bydelen bevilger midler til ulike kulturarrangementer.  
For øvrig tar ungdomsrådet sak angående publikumsoppslutning ved kulturarrangementer 
støttet av BU og kulturutvalget til orientering. 
Votering: Enstemmig 
 
Vedtak i UR: 
Ungdomsrådet synes det er flott at bydelen bevilger midler til ulike kulturarrangementer.  
For øvrig tar ungdomsrådet sak angående publikumsoppslutning ved kulturarrangementer 
støttet av BU og kulturutvalget til orientering. 
 

 Sak 42 /12  Orientering om fritidsklubbenes tilbud, antall besøk på 
klubbkveldene og hvilke gruppetilbud som eksisterer. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om arbeidet fritidsklubbene i bydelen gjør, tas til orientering. 
 
Forslag til vedtak: 

 0 



 

 1

Ungdomsrådet mener det er bra at bydelen har fritidsklubber, men det er ønskelig at tilbudet 
benyttes av flere barn og unge. Ungdomsrådet mener det er behov for å gjøre tilbudet mer 
synlig ovenfor bydelens beboere. 
For øvrig tar ungdomsrådet sak om arbeidet fritidsklubbene gjør i bydelen til orientering. 
Votering: Enstemmig 
 
Vedtak UR: 
Ungdomsrådet mener det er bra at bydelen har fritidsklubber, men det er ønskelig at tilbudet 
benyttes av flere barn og unge. Ungdomsrådet mener det er behov for å gjøre tilbudet mer 
synlig ovenfor bydelens beboere. 
For øvrig tar ungdomsrådet sak om arbeidet fritidsklubbene gjør i bydelen til orientering. 

Sak 43 /12  Ferieklubb 2012 - orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om ferieklubb 2012 tas til orientering. 
 
Forsalg til vedtak: 
Ungdomsrådet tar sak angående ferieklubb 2012 til orientering. 
Votering: Enstemmig 
 
Vedtak UR: 
Ungdomsrådet tar sak angående ferieklubb 2012 til orientering. 

Sak 44 /12  Ungdommens kulturpris 2012 
 
Ungdomsrådet kom fram til følgende omforente vedtak. 
 
Vedtak i UR: 
Ungdomsrådet har valgt en prisvinner til ungdommens kulturpris 2012. Prisvinner kunngjøres 
på bydelens nettsider og i Nordstrand Blad. 
  

 Sak 45 /12  Planlegging av ungdomskonferansen i Bydel Østensjø 
skoleåret 2012/2013 
Ungdomsrådet tar et arbeidsmøte tirsdag 27. november kl. 18.00 – 21.00 på Kafé X for å 
planlegge ungdomskonferansen. 
Det er reservert lokaler på Fellesskapshuset 24. januar i tidsrommet 08.00 – 16.00 
Antagelig har ungdomsrådet et budsjett på kr 20 000 til gjennomføringen av konferansen. 
Anne-Sissel Slaatsveen avklarer eksakt budsjett til arbeidsmøtet. 
Anslåtte kostnader til mat og diverse bevertning er kr 5 000. Sverre Starheim tar ansvar for å 
bestille mat. 
Sverre Starheim bestiller T - skjorter til ungdomsrådet når han har fått avklart hvilket budsjett 
han har til dette.   
 

 Sak 46 /12  Høring - endring av skolenes inntaksområder 
 
Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet mener Utdanningsetatens forslag er en kortsiktig løsning som vil bl.a. medføre 
at søsken og naboer vil bli splittet på ulike skoler. Det er viktig at det arbeides langsiktig med 
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å finne skoleplasser til det økende antall grunnskoleelever for å unngå slike uheldige 
nødløsninger. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Vedtak UR: 
Ungdomsrådet mener Utdanningsetatens forslag er en kortsiktig løsning som vil bl.a. medføre 
at søsken og naboer vil bli splittet på ulike skoler. Det er viktig at det arbeides langsiktig med 
å finne skoleplasser til det økende antall grunnskoleelever for å unngå slike uheldige 
nødløsninger. 
 
 
Eventuelt: 
Det opprettes en ”Like page” med navnet Østensjø ungdomsråd. Ina Trøan Berg tar ansvar for 
å lage denne. 
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